
Elevrådsreferat nr. 4, 25. november 

Til stede: 

9. klasse: Ida og Sebastian  

8. klasse: Linnea og Eirik 

7. klasse: Jakob og Iril 

6. klasse: Maja og Niri  

5. klasse: Eilev og Sara 

 

1. Ida leste opp referatet fra forrige møte. 

 

2. Kari informerte om at forrige års 10. klasse hadde gitt det som var igjen av 

klassekassa til elevrådet. Summen er 5000 kr. 

Til neste elevråd: Se over ønsker fra de ulike klassene i tidligere elevrådsreferater 

og bestemme i neste elevråd hva pengene skal brukes til. Det er viktig at pengene 

kommer flest mulig til gode! 

 

3.  Saker fra de ulike klassene: 

 

9. trinn:  

Elevene ønsker seg flere spill. På ønskelisten: Risk og Monopol (fullstendig utgave). 

Svar: Kan dette være ønsket fra klassen med tanke på pengene elevrådet har mottatt 

fra fjorårets 10. klasse? 

 

Klassen ønsker å kunne ha med seg tepper på skolen. 

Svar: Det er mulig å ha med tepper. De skal brukes til evnt. avspenningsøvelser og 

ligge i skap i gangen når ikke i bruk. De skal ikke brukes for å holde varmen eller i 

friminutt. 

 

Klassen har tidligere ytret ønske om musikk i friminutt (ute). 

Svar: Det er innvilget, men det må sendes spillelister til rektor. Dette er noe klassene 

selv må bli enige om. 

 

8. trinn: 

Nettforbindelsen er fortsatt dårlig! Hva blir gjort med dette? 

Svar : Viktig å sende melding til k-ikt (lærer som har timen problemet oppstår i kan 

gjøre dette). 

 

Klassen ønsker seg et toastjern til pga. stor pågang i matfriminuttet. 

Svar: Ikke svar på denne forespørselen fra ledelsen. 



Blir det kantinedrift? Hvis ikke dette skoleåret,- vil det bli noe neste skoleår? 

Svar: Ikke planer om kantine foreløpig. 

 

Taxier, spesielt den som går til Austbygde , drar for tidlig. Flere har ikke kommet med 

de siste ukene. 

Svar: Ledelsen ved skolen tar dette opp med taxiene. 

 

7. trinn: 

Kan de være med å rydde etter stormen? 

Svar: Nei, dette kan vi av sikkerhetsmessige grunner ikke tillate. Trengs det noe 

rydding rundt eget uteområde kan dette gjøres i samarbeid med lærer. 

 

Etterlyser mer inspeksjon på fotballbanen – «amerikanske fotball tilstander». 

Svar: Dette følges opp av lærere! 

 

Lengre friminutt  

Svar: Kari forklarte at det ikke lot seg gjøre med tanke på busstider. 

 

Kan det skrives klassetrinn på fotballer? 

Svar: De som fortsatt har egne baller kan gjøre det. 

 

Kan vi få en mobbeknapp (gjøre inspiserende lærere klar over mobbing)? 

Svar: Vi sjekker ute en mulighet for å legge ut en stoppknapp på skolens hjemmeside. 

 

Å ta opp i klassen: 

Musikk/tegning i friminutt 

En uke med juletema 

Kan de ha snøballkrig? 

Elevene bestemmer undervisningen en dag i måneden 

Alle må følge stopp-regel 

Matpausa bør vare en halv time (synes noen) 

Spørre om de som går aleine vil være med, men ikke mase 

Alle må bidra til et godt klasse/skolemiljø  

 

6. trinn: 

Alle må være med til Rjukanbadet fordi det er viktig at alle kan/lærer seg å svømme. 

Svar: Det må avtales med lærer som har dere i svømming. 

 

Bedre headset  

Svar: Det kjøpes inn ved behov/når skolen har råd til det. 

 

5.trinn: 

Nettene i fotballmålene må repareres. 

Svar: Kan elevene gi beskjed til Svein (vaktmester) om dette? 



Ønsker at 1. – 7. klasse har felles friminutt, da noen har venner på tvers av små-og 

mellomtrinnet. 

Svar: Ble tatt opp på sist elevrådsmøte og da ga avdelingsleder på barnetrinnet 

(Marianne) beskjed om at friminuttene skulle være som de er i dag. 

 

Noen elever setter sekker i setet ved siden av seg på bussen.  

Svar: Viktig at bussjåføren sjekker dette før de kjører. Kan dere spørre bussjåfør om 

dette? 

 

Referent Kari 

 

Neste elevrådsmøte er fredag 17. desember, kl. 10:40 – 11:40 på K&H-salen. 

 

 


